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Opening 41 

Kjelt Goutbeek opent de vergadering om 20.05 uur. 42 

 43 

Comform motie Tol wordt de vergadering geopend met het ismuslied. 44 

 45 

Vaststellen agenda 46 

De agenda wordt per acclamatatie vastgesteld. 47 

 48 

Mededelingen 49 

Kjelt Goutbeek leest de feitjes van de dag voor. 50 

 51 
Naar aanleiding van de vorige Algemene Ledenvergadering hebben wij een brief gestuurd 52 
naar het laatst bekende adres van Danny Jansen. Dit is gebeurd omdat wij schuldeiser zijn 53 
bij Danny Jansen, omdat zijn busmaatschappij nooit is komen opdagen om ismi naar het 54 
vliegveld te brengen voor de ismusreis 2016-2017. Wij hebben nooit reactie gekregen op de 55 
brief die we gestuurd hebben, echter kregen we aan het einde van vorig collegejaar een 56 
mevrouw aan de telefoon. Zij gaf aan de brief ontvangen te hebben over de uitstaande 57 
rekening met DJ Busreizen. Enigszins overstuur vroeg zij zich af hoe wij aan haar adres zijn 58 
gekomen, aangezien zij de ex-vrouw van Danny Jansen is en dit haar thuisadres is, waar 59 
Danny Jansen nooit woonachtig is geweest. Omdat deze mevrouw niet blij was met de 60 
situatie wilde ze graag meehelpen met de zoektocht naar ‘Danny van de Bus’. Helaas gaf ze 61 
aan dat ze graag het woonadres van Danny Jansen had willen doorspelen, maar dat dit niet 62 
mogelijk was aangezien Danny Jansen op dit moment geen huidige verblijfplaats heeft. 63 
Onder het motto ‘van een kale kip kun je niet plukken’ hebben wij zodoende besloten om de 64 
zoektocht naar het verloren bedrag niet voort te zetten.    65 
 66 
Kjelt Goutbeek vraagt of er vragen zijn en gaat door naar de volgende mededeling 67 
 68 
Op het kennismakingsweekend in het collegejaar 2016-2017 is ismus destijds afgereisd naar 69 
locatie de Veldhof. Daar zijn een aantal voorwerpen beschadigd of gesneuveld. ismus heeft 70 
toen aanspraak gemaakt op de verzekering, maar de Veldhof heeft vervolgens nog een extra 71 
rekening gestuurd van 167,-. De Algemene Ledenvergadering heeft destijds besloten om dit 72 
bedrag niet over te maken. Wij (het XVIIe bestuur) waren in de veronderstelling dat het met 73 
deze keuze afgehandeld was. Omdat bij de evaluatie van het weekend in het collegejaar 74 
2017-2018 aangegeven is dat de Veldhof toch een hele goede optie is om het weekend te 75 
organiseren. Vanwege die reden wilden we de Veldhof vastleggen voor het weekend in het 76 
collegejaar 2019-2020. In eerste instantie was dit gelukt, echter kregen we later te horen dat 77 
zolang wij de openstaande boete niet betalen, wij niet welkom zijn bij de Veldhof. Omdat dit 78 
toch als serieuze optie werd aangehouden tijdens de evaluatie is het van belang om even te 79 
bespreken wat we hiermee willen doen.  80 
 81 

Jeroen Dols vraagt hoeveel er is betaald. 82 

Kjelt Goutbeek zegt dat er een openstaande rekening is van 167 euro. Het bestuur destijds 83 

dacht dat het allemaal via de verzekering opgelost kon worden. De vraag is nu of we dit willen 84 

betalen om naar de Veldhof te kunnen. 85 

Jordi Uijens vindt dat het 16e bestuur dit slecht gedaan heeft. Hij zegt dat de alv dacht dat het 86 

afgehandeld was met dat besluit. Hij stelt voor het besluit te handhaven en op zoek te gaan 87 

naar andere locaties in Nederland die beter zijn dan de Klonie. 88 

Pol Muffels zegt dat het goed is om eerder te gaan zoeken dan wanneer de commissie wordt 89 

ingesteld. 90 

Jordi Uijens zegt dat ook bereikbaarheid meegenomen moet worden in het besluit. 91 
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Pol Muffels vraagt wat het bestuur ervan denkt. 92 

Kjelt Goutbeek zegt dat het wat hun betreft in het midden ligt maar dat hij het besluit van de 93 

alv snapt en dat de ALV daarin leidend is. 94 

Borg Muller vraagt of dit een extra rekening is en dat er garantie is dat ze niet vaker boetes 95 

gaan sturen. 96 

Casper Veenhuysen vraagt of het zo was dat onze verzekering de dagwaarde wilde uitkeren 97 

en de Veldhof de nieuwwaarde wilde hebben. 98 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit zo is. 99 

 100 

Bespreken Notulen 63ste ALV 101 

Pagina 1-6 102 

- 103 

 104 

Pagina 7 105 

Pol Muffels geeft aan dat het PvP nog steeds niet verhuisd is.  106 

Kjelt Goutbeek belooft het kratje bier dat hij verschuldigd is aan Pol te geven maar geeft aan 107 

dat hier bewust voor is gekozen aangezien het PvP naar Amsterdam zal verhuizen. Er zitten 108 

twee Amsterdammers in het PvP waarvan er altijd één penningmeester is. Hij geeft aan dat 109 

zodoende alles naar Amsterdam zal worden verhuisd. 110 

Pol Muffels vraagt of dit niet toen al duidelijk was. 111 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit niet zo is 112 

Pol Muffels vraagt wanneer de verhuizing dan wel geregeld zal zijn. 113 

Kjelt Goutbeek zegt dat overmorgen de volgende vergadering is en dat het dan zeer 114 

binnenkort geregeld zal zijn. 115 

 116 

Pagina 8 117 

- 118 

 119 

Pagina 9 120 

Jordi Uijens vraagt of er nog gekeken is naar de lage opkomst op alv’s. 121 

Kjelt Goutbeek zegt dat daar naar is gekeken maar dat de beleidsalv een betere plek is om 122 

daar uitspraken over te doen. 123 

 124 

Pagina 10 125 

Jordi Uijens geeft aan dat het niet nodig is de financiële richtlijn aan de notulen toe te voegen 126 

omdat de alv deze gewoon heeft ontvangen. 127 

 128 

Pagina 11-23 129 

- 130 

 131 

Pagina 24 132 

Jordi Uijens merkt op dat er niet staat dat de vergadering is heropend. 133 

 134 

Pagina 25 135 

- 136 

 137 

Notulen in haar geheel 138 
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Jordi Uijens spreekt zijn complimenten uit voor de notulen 139 

 140 

Stemming Notulen 63ste ALV 141 

De notulen zijn per acclamatie aangenomen. 142 

 143 

Bespreking jaarverslag 144 

Kaft 145 

Jordi Uijens vraagt wat Kjelt Goutbeek persoonlijk zo bewogen vond aan het afgelopen jaar. 146 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat het terugslaat op de titels van de vorige stukken. Daarnaast slaat 147 

het op het verhuizen van de ismuskamer waarmee het ook een bewogen jaar is geweest. 148 

 149 

Pagina 1-4 150 

 151 

Pagina 5 152 

Jordi Uijens zegt dat het is gegaan over de toegevoegde waarde van de persoonlijke visies en 153 

hij geeft aan dat dat deze er niet echt was.  154 

Kjelt Goutbeek geeft aan dat het bestuur deze vraag ook had maar op de vorige alv was toch 155 

naar voren gekomen dat het nodig was ze in dit geval ook op te nemen in het jaarverslag. 156 

 157 

Pagina 6 158 

Jeroen Dols vraagt naar de website en de beveiliging hiervan. 159 

Jelmer Bruurs zegt hier al naar gekeken te hebben, ook samen met Bas Mandos. Hij geeft aan 160 

dat het achter de schermen in ieder geval is verbeterd. 161 

Luuk Scholman zegt dat het lijkt alsof je beheerder bent wanneer je inlogt. 162 

Jelmer Bruurs zegt dit niet te weten en zal er naar gaan kijken. 163 

 164 

Pagina 7 165 

Jordi Uijens vraagt aan Marije Berga wat hij kan doen met iemand die wel een trauma heeft 166 

overgehouden aan het ontbreken van penningmeesterkoekjesdag.  167 

Marije Berga zegt dat deze persoon altijd naar de ismuskamer mag komen. 168 

 169 

Pagina 8 170 

- 171 

Pagina 9 172 

Jordi Uijens zegt dat het het omvalt dat het bestuur tevreden terugkijkt op het aantal actieve 173 

eerstejaars. Hij zegt dat hij zich meent te herinneren dat het vorige jaren een groter aantal 174 

was. 175 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit niet zo is. 176 

Luuk Scholman zegt dat het in zijn bestuursjaar ook niet veel afweek. 177 

 178 

Pagina 10-11 179 

- 180 

Pagina 12 181 

Jordi Uijens zegt dat hij altijd geroepen heeft dat Twitter dood is. Hij zegt dat ismus beter geen 182 

account dan een slecht account kan hebben.  183 

Kjelt Goutbeek zegt dat het bestuur hier simpelweg tekort in is geschoten maar dat het wel 184 

voorstander is van een Twitteraccount omdat het een specifieke doelgroep kan bereiken. 185 
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Jordi Uijens vraagt of het bestuur ook tips heeft voor haar opvolgers. 186 

Kjelt Goutbeek zegt dat wanneer een tweet over een activiteit verstuurd wordt er goed moet 187 

worden gecommuniceerd met je mede-bestuursleden. 188 

Jeroen Dols zegt dat foto’s pas sinds kort op de site staan. 189 

Jelmer Bruurs zegt dat hij daar ten eerste tekort in is geschoten. Daarnaast was er ook 190 

terughoudendheid toen de nieuwe privacywet in werking trad. Hij geeft aan dat hij dit eerst 191 

een beetje wilde uitzoeken. Uiteindelijk staan de foto’s er wel allemaal op. 192 

Jordi Uijens vraagt of de privacywetgeving geen gevolgen heeft voor het plaatsen van foto’s 193 

op het afgeschermde ledendeel. 194 

Jelmer Bruurs zegt nee. 195 

Jordi Uijens vraagt of er niet meer te zeggen is over LinkedIn. 196 

Irene Wilde zegt dat dit alles is. 197 

 198 

Pagina 13 199 

- 200 

Pagina 14 201 

Jordi Uijens zegt dat het totaal niet klopt met het totaal. 202 

Kjelt Goutbeek zegt dat het zal worden nagerekend en aangepast indien nodig. 203 

 204 

Pagina 15 205 

Jordi Uijens vraagt wat de commissaris interne betrekkingen heeft gedaan aan het probleem 206 

van de accessoirecommissie. Er was dit jaar maar één accessoire en dat kunnen we geen 207 

succes noemen.  208 

Lynn Leeneman zegt dat ze de commissie altijd herinnerd heeft te vergaderen. Dit is ook af en 209 

toe gelukt. Ze gaat aan haar opvolger meegeven gewoon zelf een vergadering te plannen en 210 

hierbij te gaan zitten. 211 

Jordi Uijens wil daarbij als tip meegeven een grens te trekken, het lijkt hem niet ingewikkeld 212 

een accessoire te bestellen. 213 

Lynn Leeneman zegt dat er daarnaast ook wat tegenslagen waren wat ook niet geholpen 214 

heeft. 215 

 216 

Pagina 16 217 

Luuk Scholman zegt dat het goed is dat Adobe is gekocht maar dat er nog steeds veel 218 

problemen zijn met kennis van Indesign.  219 

Pol Muffels zegt dat in deze almanak niet alle commissies staan wat schandalig is.  220 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit zal worden toegevoegd aan het verslag. 221 

Pol Muffels zegt dat hij zich ten zeerste afvraagt of de filmcommissie goed is om te hebben. 222 

Hij geeft aan dat hij de commissie niet waardevol vindt.  223 

Kjelt Goutbeek zegt dat het bestuur van mening is dat het gebrek aan motivatie de grootste 224 

reden is voor het falen van de commissie.  225 

Luuk Scholman zegt dat het terecht is wat in het stuk staat en dat er inderdaad een gebrek 226 

aan motivatie is. Hij geeft aan dat ook de spullen al zijn gekocht dus dat het net zo goed wel 227 

doorgezet kan worden. 228 

Irene Wilde zegt dat Mundus wel een hele succesvolle filmcommissie heeft en geeft mee aan 229 

haar opvolgers om daar te gaan kijken. 230 

 231 

Pagina 17 232 
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- 233 

 234 

Pagina 18 235 

Jordi Uijens spreekt zijn complimenten uit aan de redactie van de Heraut en zegt dat het met 236 

recht een verenigingsblad is geworden. 237 

 238 

Pagina 19  239 

Jordi Uijens zegt dat hij vindt dat de kennismakingsweekendcommissie te groot is. Hij mist 240 

daarnaast een stuk over de toekomst van de commissie. Daarnaast vraagt hij zich af of de 241 

commissie überhaupt noodzakelijk is.  242 

Lynn Leeneman zegt dat het wel voor meer commissies het geval is dat ze niet per se 243 

noodzakelijk zijn. Het neemt in ieder geval werkdruk van het bestuur. 244 

Pol Muffels zegt dat het hem is opgevallen dat er een uitgebreider programma is op de tweede 245 

dag omdat het niet alleen de commissaris interne betrekkingen is die het organiseert. 246 

Kjelt Goutbeek zegt dat het altijd de afweging is om een zo efficiënt mogelijke commissie in te 247 

stellen of zoveel mogelijk leden een plek te bieden.  248 

Jordi Uijens zegt de afweging te snappen en dat dit bij gevestigde commissie als de reis- en 249 

meerdaagse excursiecommissie duidelijk is. 250 

Irene Wilde zegt geen zicht te hebben op de commissie maar dat dit aan de commissie is om 251 

te laten weten in de evaluatie. 252 

 253 

Pagina 20 254 

Casper Veenhuysen zegt dat bij de PiP-commissie de verkeerde functies staan van de twee 255 

leden die hierin zaten. Hij geeft aan steeds meer het gevoel te krijgen dat de PiP-commissie 256 

niet als commissie van ismus wordt gezien. Hij zegt een eigen evaluatie te hebben gehad met 257 

de PiP-coördinator en vraagt aan Kjelt Goutbeek hoe hij de rol van PvP hierin ziet. 258 

Kjelt Goutbeek zegt dat de fout van de functies sowieso gecorrigeerd gaat worden. Hij legt 259 

daarnaast uit wat het PvP inhoudt. Hij vraagt Casper Veenhuysen wanneer de evaluatie is 260 

geweest. 261 

Casper Veenhuysen geeft aan dat deze in juli was. 262 

Kjelt Goutbeek zegt dat de evaluatie die hierin staat is wat hij met de PiP-coördinator heeft 263 

besproken. Dit was voor de evaluatie en hij is daar verder in tekort geschoten. Hij geeft aan 264 

dat de PiP-coördinator het beste overzicht heeft over de commissie en hij daarom al zijn 265 

informatie via hem heeft. 266 

Jordi Uijens zegt het verslag van de meerdaagse excursiecommissie zeer summier te vinden. 267 

Hij zegt dat er wel iets gezegd mag worden over het gebrek aan dagprogramma en 268 

politicologisch relevante activiteiten. 269 

Kjelt Goutbeek zegt dat het gaat om de kwaliteit van de tekst en niet de hoeveelheid. 270 

Sara Kok zegt dat er bewust is gekozen voor een rustiger dagprogramma en Newcastle 271 

daarnaast niet de politiek meest relevante stad is. Het is daarnaast ook niet mogelijk subsidie 272 

aan te vragen. 273 

Jordi Uijens zegt het zeker leuk te hebben gevonden maar vond het gebrek aan 274 

politicologische activiteiten wel relevant. 275 

Luuk Scholman zegt dat er bij de reiscommissie wel in het stuk is opgenomen wat er is gedaan 276 

en hier niet. 277 
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Lynn Leeneman zegt dat er bij de reis niks specifieks genoemd wordt maar als je een klein 278 

beetje wil uitleggen heb je al snel veel omdat de reis zo lang is. 279 

Jordi Uijens zegt dat de keuze om naar Newcastle te gaan wel relevant is en daarom wel in het 280 

stuk mag staan. 281 

Kjelt Goutbeek vraagt of er meer mensen zijn die deze mening delen. 282 

Luuk Scholman zegt het een beetje een non-discussie te vinden maar als er niks formeels was 283 

moet dit een informele activiteit worden genoemd. 284 

Jordi Uijens spreekt zijn complimenten uit voor hoe het bestuur insprong toen de voorzitter 285 

van de reiscommissie wegviel. 286 

Kjelt Goutbeek zegt dankjewel. 287 

 288 

Pagina 21 289 

- 290 

Pagina 22 291 

Jordi Uijens zegt dat er een goede weg is ingeslagen met het symposium. Hij zegt dat er zo 292 

snel mogelijk gepraat moet worden met de vakgroep. 293 

Arthur Kampschuur geeft aan dat dit eergisteren is gebeurd. 294 

Sara Kok zegt dat ze laatst Verbeek had gesproken en het leek alsof hij niet echt een duidelijk 295 

beeld had van het symposium. 296 

Kjelt Goutbeek zegt dat hij hoopt dat dit aan Verbeek ligt want hij heeft minstens zes keer met 297 

hem vergaderd en hij is daarnaast zelf aanwezig geweest. 298 

 299 

Pagina 23-26 300 

- 301 

27) 302 

Casper Veenhuysen zegt dat het PiP-congres dit jaar voor het eerst in het Engels was en dat 303 

dit niet per se negatief is bevallen in plaats van positief zoals in het stuk staat. 304 

Kjelt Goutbeek zegt dat het wordt voortgezet dus dat het positief is bevallen. Hij zegt dat de 305 

laatste zin uit het stuk gehaald kan worden. 306 

Pagina 28-29 307 

- 308 

Pagina 30 309 

Jeroen Dols zegt dat er vorig jaar 45 mensen en niet 39 mensen aanwezig waren op het 310 

kennismakingsweekend. 311 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit niet klopt en dat dat misschien de inschrijvingen waren. 312 

 313 

Pagina 31-34 314 

- 315 

Pagina 35 316 

Jeroen Dols zegt dat hij het jammer vond hoe het bestuur gekleed was tijdens de lezing van 317 

Alexander Pechtold. 318 

Jelmer Bruurs geeft aan dat hij een net overhemd aan had. 319 

Jordi Uijens zegt het deels eens te zijn met Jeroen Dols. Hij geeft aan het vooral kwalijk te 320 

vinden dat we een ismusthermosfles cadeau hebben gedaan. 321 

Irene Wilde vraagt ter verduidelijking aan Jeroen Dols of het de bedoeling is dat we in 322 

bestuurspak komen of gewoon netjes. 323 

Jeroen Dols zegt gewoon netjes. 324 
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Kjelt Goutbeek zegt dat dit bij dezen meegegeven wordt aan het kandidaatsbestuur. 325 

 326 

Stuk in haar geheel 327 

Jordi Uijens zegt dat het verslag er over het algemeen goed uit ziet. Hij zegt dat het wat hem 328 

betreft een makkelijke stem voor het verslag is. 329 

 330 

Stemming jaarverslag 331 

Irene Wilde leest het quorum voor 332 

Kjelt Goutbeek legt de stemprocedure uit. 333 

 334 
Stemgerechtigden aanwezig: 23 335 
Stemgerechtigde machtigingen: 3 336 
Stemgerechtigden totaal: 26 337 
 338 
Stemmen voor: 14 339 
Stemmen tegen: 0 340 
Stemmen onthouding: 12 341 

           342 

                                  Het jaarverslag is hiermee aangenomen. 343 

 344 

                                  Kjelt Goutbeek schorst de vergadering om 21.14 uur 345 

                               Kjelt Goutbeek schorst de vergadering om 21.33 uur 346 

 347 

Bespreking financieel jaarverslag 348 

Kaft 349 

- 350 

Pagina 1 351 

Marije Berga zegt voorafgaand aan het bespreken van deze pagina dat in het verslag staat dat 352 

een kwart deel van de reissubsidie al wel is meegenomen in de berekening maar dat deze nog 353 

niet binnen is. Dit is een bedrag van ongeveer 500 euro en de afrekening hiervan is later dan 354 

dat het resultaat bekend moest zijn. Ze zegt dat ze StudentLife heeft gebeld en dat het nog 355 

niet duidelijk is wanneer dit geld ontvangen wordt. 356 

Ze zegt dat ze ervan uitgaat dat ismus het volledige bedrag krijgt maar als dit niet zo is dan 357 

klopt het bedrag niet, dit zal worden toegevoegd aan het stuk. 358 

Pol Muffels vraagt of dit wordt doorgeboekt naar het boekjaar van Linda. 359 

Marije Berga zegt dat dit geld goed gemaakt zal worden naar de deelnemers van de reis. 360 

 361 

Pagina 2-3 362 

- 363 

Pagina 4 364 

Pol Muffels vraagt hoe het is afgelopen met het vliegticket van de docent die mee was op 365 

ismusreis. 366 

Marije Berga zegt dat deze is gedeclareerd via StudentLife en dat dat geld is ontvangen. 367 

Pol Muffels zegt dat het bedrag van 1100 euro voor boekengelden hoog is en hij vreest dat dit 368 

weer niet gehaald gaat worden. 369 

Marije Berga zegt dat ze ook niet denkt dat 1100 euro gehaald gaat worden maar je weet het 370 

nooit. Ze zegt dat ze meegeeft hier minder op te begroten. Ze heeft het niet afgeboekt omdat 371 
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het deel van Ruben ook al moest worden afgeboekt. Ze zegt dat het zodoende wel 372 

doorgeschoven wordt naar de volgende penningmeester wat niet anders is. 373 

Pol Muffels vraagt of de desbetreffende niet betalende leden van het gala bekend zijn. 374 

Marije Berga zegt ja 375 

Pol Muffels vraagt of deze leden bij activiteiten geweerd zijn. 376 

Kjelt Goutbeek zegt ja 377 

Pol Muffels vraagt waarom we wel partner van het jaar zijn bij Dominus maar waarom er nog 378 

geen geld binnen is. 379 

Irene Wilde zegt dat het bekend is dat het geld aan het einde van het contract komt. 380 

 381 

 382 

Pagina 5 383 

Pol Muffels vraagt wat Marije Berga ervan vindt dat er nog zoveel thermosflessen zijn. 384 

Marije Berga zegt dat er inderdaad nog een aanzienlijk bedrag aan inventaris is en het is naar 385 

dat dit wordt doorgegeven aan haar opvolger. Ze zegt dat het goed is te voorkomen dat er 386 

een stapel accessoires komt waarvan niemand weet dat ze er nog zijn. 387 

Sara Kok en Borg Muller geven aan graag een thermosfles te willen kopen. 388 

Casper Veenhuysen vraagt hoeveel thermosflessen er nog zijn. 389 

Marije Berga zegt dat dit er 34 zijn. 390 

 391 

Pagina 6 392 

Pol Muffels zegt het goed te vinden dat er maar op twee posten een groot verschil is en dat 393 

dit twee posten zijn die ten goede komen aan de leden. 394 

 395 

Pagina 7-9 396 

- 397 

 398 

Pagina 10 399 

Casper Veenhuysen zegt dat hij erbij was toen de post internationalisering aangepast werd. 400 

Hij vraagt wat hier nu het doel mee is. 401 

Kjelt Goutbeek zegt dat die post er is naar aanleiding van het IAPSS congres en dat deze is 402 

toegezegd door de vakgroep. Hij voegt toe dat het geld er is voor internationalisering in de 403 

breedste zin van het woord. Hij is het eens met het feit dat ernaar gekeken moet worden. 404 

Pol Muffels zegt dat hij indiener was van de motie destijds en dat het geld uit 2014 is. Hij zegt 405 

dat het bestuur geprobeerd heeft er iets mee te doen met de internationaliseringscommissie 406 

maar dat er meer mee te doen is.  407 

Kjelt Goutbeek zegt dat hij het daarmee eens is maar dat wel blijkt dat het niet makkelijk is 408 

zomaar geld uit te geven. 409 

Luuk Scholman zegt het goed te vinden dat er een activiteit is geweest en zegt dat die post 410 

uiteindelijk toch wel leeg komt. 411 

Jordi Uijens vraagt of het SNUF nog steeds bestaat. 412 

Marije Berga zegt dat ten tijde van het ontvangen van dit geld het SNUF nog bestond, nu niet 413 

meer. 414 

 415 

Pagina 11 416 

Jeroen Dols zegt dat op de eetactie taart vlaai aanwezig was en geen taart. 417 

Kjelt Goutbeek zegt dat het bestuur hier achter staat. 418 
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 419 

Pagina 12 420 

Jordi Uijens vraagt of ook Ward Kelder een ismusthermosfles cadeau heeft gekregen. 421 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit zo is. 422 

Pol Muffels vraagt of het handig is het bestuursinteresse-etentje onder de post promotie te 423 

boeken. 424 

Marije Berga zegt dat dit altijd zo is geweest en je promoot hoe leuk een bestuursjaar is. 425 

 426 

Stuk in haar geheel 427 

Pol Muffels zegt dat het er keurig uitziet en dat hij het wel mee vindt vallen hoe groot de 428 

debiteurenlijst is. Hij vraagt zich af of het handig is in de toekomst meer te specificeren over 429 

debiteuren en crediteuren. 430 

Marije Berga zegt dit te kunnen meegeven en dat ze hier zelf ook over twijfelde. 431 

 432 

Kjelt Goutbeek nodigt Luuk Scholman uit om de brief van de kascontrolecommissie voor te 433 

lezen. 434 

 435 

Kascontrolebrief 64ste ALV der studievereniging ismus 436 

24-08-2018 437 

  438 

Geachte leden van de vierenzestigste Algemene Ledenvergadering der Studievereniging ismus, 439 

  440 

Middels deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van de 441 

vereniging van het afgelopen halfjaar. De commissie heeft op vrijdag 7 september jl. het laatst 442 

de boekhouding gecontroleerd. 443 

  444 

Tijdens deze controle heeft de commissie de volgende punten gevonden die zij in het bijzonder 445 

wil aanstippen: 446 

  447 

1.   De kascontrolecommissie is verheugd met het feit dat er veel uitgegeven is voor zaken die ten 448 

goede kwamen aan de leden, zoals bijvoorbeeld traktaties en informele activiteiten. 449 

  450 

2.    De commissie heeft geconstateerd dat er amper ontbrekende facturen zijn in de boekhouding. 451 

Echter, er zijn een aantal boekingen gevonden waarbij dit het geval is. Deze uitgaven hadden 452 

voornamelijk betrekking op vervoer tijdens de ismusreis. Dit alles komt neer op een 453 

totaalbedrag van omstreeks €198,62 wat niet volledig te verklaren valt. Het is aannemelijk te 454 

maken dat deze uitgaven voor de aangegeven doeleinde zijn gebruikt, waardoor deze volgens 455 

de kascontrolecommissie geen onoverkomelijke hiaten in de boekhouding vormen. 456 

  457 

3.    De kascontrolecommissie is tevreden over het debiteurenbeleid van het afgelopen jaar. Echter 458 

betreurt zij wel de twee ontbrekende betalingen van het ismusgala.  459 

  460 

4. Tijdens het controleren van de boekhouding is het ons opgevallen dat er dit jaar substantieel 461 

meer geld is uitgegeven aan de inkopen voor het bestuursinteresse-etentje. Zo was het bedrag 462 

tweemaal zo hoog als vorig jaar, en zelfs driemaal zo hoog als twee jaar geleden. Uiteraard 463 

begrijpen wij de noodzaak van het vinden van nieuwe bestuurders, wij willen wel graag 464 

aanstippen dat een dergelijke uitgave wellicht te groot is wanneer het slechts ten goede komt 465 
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aan een kleine groep mensen, terwijl hierdoor wel de begroting op deze post overschreden 466 

wordt. 467 

  468 

5.   De kascontrolecommissie is verheugd te melden dat er geen kasverschil is geconstateerd. Bij 469 

het controleren van de kas stuitte de commissie echter wel op het nog uit te keren bedrag van 470 

de verkiezingspoule in 2017 dat nog altijd in een aparte kas zit. Ook al is deze poule niet 471 

officieel via ismus gegaan, toch is het jammer dat de rechthebbenden nog altijd niet hun geld 472 

hebben gekregen. Op deze manier hebben wij als vereniging geld in bezit dat er niet hoort te 473 

zijn. 474 

  475 

  476 

De commissie keurt, met inachtneming van bovenstaande zaken, het financieel halfjaarverslag 477 

goed, en roept de ALV op om vóór dit verslag te stemmen. 478 

  479 

Tot slot wil de commissie haar complimenten voor de uitstekende boekhouding uiten aan de 480 

uittredend penningmeester, mejuffrouw Berga, en haar bedanken voor haar inzet van het 481 

afgelopen jaar. Daarnaast willen we graag de nieuwe penningmeester, mejuffrouw Gebel, zeer 482 

veel succes en wijsheid toewensen bij het onderhouden van de boekhouding van ismus. 483 

  484 

Met vriendelijke groet, 485 

  486 

Jeroen Dols, Luuk Scholman & Jordi Uijens 487 

Kascontrolecommissie 2017-2018 488 

  489 

  490 

Marije Berga zegt bedankt wat betreft punt 1. Wat betreft punt 2 verklaart ze dat dit gaat over 491 

zaken in Kiev waar geen factuur van is. Wat betreft punt 4 zegt ze dat dit kan liggen aan 492 

hoeveel mensen er aanwezig waren. Wat betreft punt 5 zegt ze bezig te zijn geweest met de 493 

verkiezingspoule en ze gaat dit uitzoeken. 494 

Luuk Scholman zegt dat hij weet hoeveel mensen er aanwezig waren bij zijn etentje en kan 495 

zich niet voorstellen dat het nu dubbel zoveel is. Hij stelt voor hier een richtlijn voor te maken. 496 

Casper Veenhuysen zegt dat hij als organisator van de poule kan zeggen dat het is afgesproken 497 

met de vorig penningmeester en dat het goed is dat Marije dit nu oppakt. 498 

Irene Wilde vraagt of het een goed idee is als Casper Veenhuysen dit nu op zich neemt. 499 

Marije Berga zegt dat het afgesproken is dat dit via ismus gaat dus dat ze liever zelf de leiding 500 

hierin houdt. 501 

Pol Muffels zegt dat het hem ter ore is gekomen dat de commissie snel klaar was met 502 

controleren. 503 

Jordi Uijens zegt dat dit zijn eerste en enige kascontrole was en dus geen idee heeft. 504 

Luuk Scholman zegt ook niet per se een verklaring te hebben. 505 

Casper Veenhuysen zegt dat hij denkt dat het aan de voorgaande penningmeester lag dat het 506 

toen zo lang duurde. 507 

Jeroen Dols zegt zich te herinneren dat het de vorige keer grotendeels met twee personen is 508 

gebeurd en nu met drie. 509 

 510 

 511 

 512 

 513 
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Stemming financieel jaarverslag 514 

 515 
Stemgerechtigden aanwezig: 26 516 

                                  Stemgerechtigde machtigingen: 2 517 
                                  Stemgerechtigden totaal: 28 518 

 519 
Stemmen voor: 18 520 
Stemmen tegen: 0 521 
Stemmen onthouding: 10 522 

 523 

Bestuurswissel 524 

Kjelt Goutbeek dechargeert Irene Wilde uit de functie van commissaris externe betrekkingen. 525 

Kjelt Goutbeek dechargeert Lynn Leeneman uit de functie van commissaris interne 526 

betrekkingen. 527 

Kjelt Goutbeek dechargeert Marije Berga uit de functie van penningmeester. 528 

Kjelt Goutbeek dechargeert Jelmer Bruurs uit de functie van secretaris. 529 

Kjelt Goutbeek chargeert Ferdinand Schotman in de functie van voorzitter. 530 

 531 

Ferdinand Schotman dechargeert Kjelt Goutbeek uit de functie van voorzitter. 532 

Ferdinand Schotman chargeert Famke Veenstra in de functie van commissaris interne 533 

betrekkingen. 534 

Ferdinand Schotman chargeert Arthur Kampschuur in de functie van commissaris externe 535 

betrekkingen. 536 

Ferdinand Schotman chargeert Linda Gebel in de functie van penningmeester. 537 

Ferdinand Schotman chargeert Bas Mandos in de functie van secretaris. 538 

 539 

Ferdinand Schotman schorst de vergadering om 22.43 uur. 540 

Ferdinand Schotman heropent de vergadering om 23.10 uur. 541 

 542 

Verkiezing kascontrolecommissie 543 

Ferdinand Schotman zegt dat de ALV na afloop van de ALV getrakteerd wordt op een gratis 544 

drankje, te weten bier, wijn of fris, op kosten van het nieuwe bestuur. 545 

Ferdinand Schotman zegt dat er twee kandidaten zijn die middels een brief zich gekandideerd 546 

hebben, maar die niet op de ALV aanwezig zijn. 547 

Ferdinand Schotman vraagt of zich binnen de ALV nog meer mensen willen kandideren.  548 

Ferdinand Schotman zegt dat het bestuur een kascontrolecommissie bestaande uit drie 549 

personen voorstelt. 550 

Ferdinand Schotman zegt dat drie leden van de ALV zich willen kandideren. 551 

Ferdinand Schotman zegt dat de kandidaten die fysiek aanwezig zijn in de zaal zich als eerste 552 

mogen presenteren, vervolgens zullen de brieven van de twee afwezige kandidaten worden 553 

voorgelezen.  554 

Jordi Uijens zegt dat de kascontrolecommissie volgens de statuten twee, drie of vier leden 555 

kennen en dat de ALV dit aantal bepaalt, niet het bestuur. 556 

Jelmer Bruurs zegt dat op een eerdere ALV, nadat de kascontrolecommissie dat jaar uit vier 557 

leden bestond, het aantal van drie leden als ideaal gezien werd door de ALV omdat vier leden 558 

onpraktisch bleek. 559 

Ferdinand zegt dat hij voorstelt dat er drie leden zijn, en vraagt of er bezwaar is. 560 
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Ferdinand Schotman stelt voor de kascontrolecommissie uit drie leden te laden bestaan en 561 

vraagt of daar bezwaar tegen is. 562 

Er is geen bezwaar. 563 

Mike van Diemen vraagt of de twee kandidaten die zich middels een brief gekandideerd 564 

hebben niet fysiek aanwezig zijn op de ALV. 565 

Ferdinand Schotman zegt dat dit klopt. 566 

Ferdinand Schotman nodigt Mike van Diemen uit zich te presenteren aan de ALV.  567 

Mike van Diemen zegt dat lid zijn van de kascontrolecommissie hem in eerste instantie 568 

gewoon leuk lijkt, maar dat hij geen ervaring heeft met de commissie, Conscribo of een 569 

bestuursjaar bij ismus. Als penningmeester van de reiscommissie heeft hij inzicht gekregen in 570 

het leven van een penningmeester, in begrotingen en de fouten die daarin gemaakt worden. 571 

Tevens houdt hij zich bezig met de begroting van Cuijk.  572 

 573 

Ferdinand Schotman nodigt Marije Berga uit zich te presenteren aan de ALV.  574 

Marije Berga zegt dat ze uitgaande penningmeester van ismus is. Ze zou graag plaatsnemen 575 

in de kascontrolecommissie omdat ze enkele ideeën heeft, zoals het schrijven van een 576 

draaiboek, om de kascontrolecommissie te verbeteren en de kwaliteit ervan voor komende 577 

jaren te waarborgen. Ook heeft ze veel verstand van Conscribo en weet ze hoe de 578 

automatische incasso bij ismus in zijn werk gaat, alsmede wat daarin fout kan gaan. 579 

Ferdinand Schotman vraagt of er nog vragen zijn.  580 

Irene Wilde zegt dat Mike van Diemen weet hoe het leven van een penningmeester eruitziet, 581 

en vraagt Marije Berga of zij dit ook weet. 582 

Marije Berga vraagt zich af of penningmeesters een leven hebben. 583 

 584 

Ferdinand Schotman nodigt Jeroen Dols uit zich te presenteren aan de ALV. 585 

Jeroen Dols zegt het afgelopen jaar veel plezier te hebben beleefd aan zijn lidmaatschap van 586 

de kascontrolecommissie en wil graag iets blijven doen voor de vereniging, wat hij in de rol 587 

van lid van de kascontrolecommissie het beste kan. 588 

Ferdinand Schotman vraagt of er vragen zijn. 589 

Walthièro van der Kamp vraagt of Jeroen Dols het vindt kunnen hier in korte kleding te 590 

verschijnen. 591 

 592 

Ferdinand Schotman bedankt de kandidaten en nodigt Pol Muffels uit de brief van Lars Meijer 593 

voor te lezen. 594 

Pol Muffels zegt dat hij hier namens Lars Meijer staat, de penningmeester van het 14e bestuur, 595 

en dat Lars die keer eerder in de kascontrolecommissie heeft gezeten. Lars is van mening dat 596 

de kascontrolecommissie een belangrijke commissie is, waar hij met zijn ervaring plaats in zou 597 

kunnen nemen. Ook zou hij bij zijn terugkeer graag nog iets voor ismus willen doen.   598 

Ferdinand Schotman vraagt of er vragen zijn. 599 

Luuk Mevis vraagt of Pol Muffels ook verkiesbaar is. 600 

Pol Muffels zegt dat hij niet verkiesbaar is. 601 

 602 

 603 

 604 

 605 

 606 

 607 

 608 
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Ferdinand Schotman leest de brief van Wouter Dreschler voor: 609 

 610 

Geachte leden,   611 

 612 

Ik ben Wouter Dreschler en ik zou graag lid willen worden van de kascontrolecommissie van 613 

Ismus. Ik kan helaas niet bij de Algemene Ledenvergadering aanwezig zijn in verband met 614 

logistieke moeilijkheden; ik woon namelijk nog steeds in Gouda. Mijn excuses hiervoor. 615 

Op grond van de volgende redenen acht ik mijzelf geschikt om lid te kunnen worden van 616 

kascontrolecommissie. Allereerst heb ik van 1 september 2017 tot 31 maart 2018 onder 617 

contract gestaan bij WITH accountants B.V., een accountantskantoor gespecialiseerd in 618 

stichtingen en verenigingen, in de functie Beginnend Assistent Accountant. Ik heb onder andere 619 

de accountant ondersteund bij de interim-controle van de Christen Unie en Partij van de Arbeid 620 

(waaronder ook de Wiardi Beckmanstichting en de Jonge Socialisten) en bij de 621 

eindejaarscontrole van KiKa, Dorcas (een grote christelijke hulporganisatie) en 622 

Tear.  Daarnaast heb ik in 2017 ook enkele maanden accountancy gestudeerd aan de 623 

Nyenrode Business Universiteit. Ten slotte zie ik mijzelf als een nauwkeuring, bijna 624 

perfectionistisch iemand. Iets wat naar mijn inzien goed past binnen deze functie. 625 

Al met al denk ik dat ik redelijk wat ervaring heb met controles om van toegevoegde waarde 626 

te zijn binnen de kascontrolecommissie. Ik denk dat ik met mijn ervaring kan bijdrage aan een 627 

goede, nauwgezette controle van de financiën van Ismus. 628 

Groet, 629 

Wouter  Dreschler 630 

 631 

 632 

Stemming kascontrolecommissie 633 

Ferdinand Schotman legt de stemprocedure uit. 634 

Jelmer Bruurs vraagt of het opschrijven van voornamen voldoende is. 635 

Ferdinand zegt dat dit klopt. 636 

Arthur Kampschuur leest het quorum voor. 637 

 638 
Stemgerechtigden aanwezig: 29 639 
Stemgerechtigde machtigingen: 5 640 
Stemgerechtigden totaal: 34 641 
 642 

Ferdinand Schotman biedt zijn excuses aan voor het vergeten te schorsen van de vergadering. 643 

Ferdinand Schotman heropent de vergadering om 23.42 uur. 644 

Ferdinand Schotman zegt dat de kascontrolecommissie zal bestaan uit Mike van Diemen, 645 

Marije Berga en Wouter Dreschler. 646 

 647 

Bespreking motie ‘Statutencommissie’ 648 

Ferdinand Schotman vraagt Jordi Uijens de motie voor te lezen en daarna eventueel toe te 649 

lichten. 650 

Jordi Uijens leest de motie voor. 651 

Jordi Uijens wil, in aanvulling op de inhoud van de motie, melden dat een eventuele 652 

statutenwijziging geld zal kosten. Het precieze bedrag was ten tijde van het schrijven van de 653 

motie onduidelijk, maar Kjelt Goutbeek heeft inmiddels contact gehad met de notaris. 654 



15 

 

Kjelt Goutbeek zegt dat hij contact heeft gehad met de notaris die de vorige statutenwijziging 655 

begeleidde. De notaris heeft gezegd dat het goed is als er veel contact met de notaris is en de 656 

notaris degene is die de statuten wijzigt. 657 

Jordi Uijens zegt dat het bedrag 250 euro exclusief BTW zou zijn. 658 

Kjelt Goutbeek zegt dat het door de eerder genoemde gebeurtenissen en het feit dat de 659 

laatste wijziging acht jaar geleden plaatsvond het een goed idee is de statuten opnieuw te 660 

bekijken. 661 

Linda Gebel vraagt of de 307,50 euro inclusief BTW ook gerekend wordt voor het alleen 662 

bekijken van de statuten door de notaris, of alleen bij daadwerkelijke wijziging. 663 

Kjelt Goutbeek zegt dat het alleen bij het wijzigen van de statuten geld zou kosten. Hij kan 664 

echter niet met honderd procent zekerheid bieden dat bij het alleen bekijken van de statuten 665 

de notaris dit gratis zou doen. 666 

Ruud Smits vraagt of de commissie eenmalig is, of jaarlijks terug zou komen. 667 

Jordi Uijens zegt dat commissie eenmalig ingesteld zou worden, maar dat de commissie elke 668 

acht of negen jaar herzien zouden moeten worden. 669 

Borg Muller vraagt of hij iemand kan machtigen, aangezien hij moet gaan. 670 

Borg Muller machtigt Julian de Batz. 671 

Ferdinand Schotman wenst Borg Muller een goede treinreis. 672 

Irene Wilde zegt het goed is om een bepaalde periode te bepalen waarin de commissie 673 

bestaat. De commissie zou niet willekeurig eens in de zoveel jaar moeten bestaan, maar na 674 

een bepaalde tijdsperiode opnieuw opgericht moeten worden. 675 

Jordi Uijens zegt dat de statuten gewijzigd worden voor zolang als nodig is. De vorige wijziging 676 

duurde drie jaar, waarbij de commissie zelf de wijzigingen schreef die juridisch niet bleken te 677 

kloppen. Een statutencommissie zou nu waarschijnlijk ook een jaar bestaan, en nu is het 678 

moment er een in te stellen. 679 

Luuk Mevis zegt dat de schrijvers van de motie vast een verwachting hebben van bepaalde 680 

mogelijke veranderingen. 681 

Jordi Uijens zegt dat de schorsing van leden een trigger was. Hij denkt zelf dat de 682 

verkiezingsprocedure voor het bestuur van ismus wellicht ook elders beschreven zou moeten 683 

staan dan nu het geval is. De trigger is voldoende voor het instellen van de commissie, 684 

mogelijke wijzigingen van de statuten volgen vervolgens vanzelf. 685 

Marije Berga vraagt of er nog naar, eventueel goedkopere, alternatieven voor de besproken 686 

notaris gekeken gaat worden. 687 

Kjelt Goutbeek zegt dat er met acht verschillende notarissen contact is geweest. Drie van acht 688 

notarissen rekenden ongeveer 250 euro exclusief BTW, de anderen rekenden ongeveer 250 689 

tot 300 euro exclusief BTW. Hij zegt dat de commissie niet gebonden is aan het gebruik van 690 

de oude, al bekende notaris. De oude notaris is de enige van de acht notarissen die persoonlijk 691 

opbelde, en dat hij de verwachting heeft dat dit een erg geschikte notaris zal zijn. Bij de vorige 692 

wijziging is hij gratis persoonlijk aanwezig geweest om de wijzigingen toe te lichten bij de ALV, 693 

terwijl hij uit Deventer kwam. Kjelt heeft de verwachting dat het een positief effect heeft op 694 

het proces om hem te vragen. 695 

Lynn Leeneman zegt dat er in de motie niets staat over de duur van de commissie, dat er in 696 

het gunstigste geval bij de volgende wissel-ALV over wijzigingen gestemd zou worden, maar 697 

dat het mogelijk langer duurt. Ze vraagt hoe lang leden zitting hebben in de commissie. 698 

Jordi Uijens zegt dat het het handigst is als de leden die aangesteld worden aanblijven tot het 699 

proces afgerond is, hoe lang het ook duurt. Het halverwege wisselen van leden is onpraktisch. 700 
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Gijs Kooistra vindt het een goed idee en gezien het grote eigen vermogen kunnen de kosten 701 

geen probleem zijn. Hij vraagt of het het plan van Jordi Uijens en Kjelt Goutbeek is om hiermee 702 

ook te kijken naar de manier van het verkiezen van het nieuwe bestuur. 703 

Kjelt Goutbeek zegt dat de commissie vrij is in de bevindingen die zij doet, zelfs betreffende 704 

schorsingsprocedures. De commissie kan altijd voorstellen doen op basis van eigen 705 

ondervindingen, waaronder mogelijk de verkiezing. Maar de commissie handelt vrij. 706 

Jordi Uijens zegt dat wanneer de commissie met bevindingen komt, er voor stemming over 707 

een voorstel nog binnen de ALV gepeild zou moeten worden of een bepaalde wijziging 708 

gewenst is. 709 

Linda Gebel vraagt of de ALV de kans krijgt om buiten de commissie om ideeën aan te dragen 710 

voor wijzigingen. 711 

Jordi Uijens zegt dat die ruimte er moet zijn. 712 

Ruud Smits vraagt hoe Jordi Uijens dit voor zich ziet. 713 

Jordi Uijens zegt dat een ALV ingelast zou moeten worden waarbij de commissie eventuele 714 

plannen presenteert, deze peilt binnen de ALV en daarbij ook ruimte is voor de commissie om 715 

andere zaken in te brengen. In het gunstigste geval is de commissie een jaar bezig, maar 716 

mogelijk langer. 717 

Pol Muffels zegt dat hij het gevoel krijgt dat de commissie verkeerd om tot stand komt. De 718 

commissie ontstaat vanuit de ALV, de commissie behoort niet de ALV met plannen te 719 

presenteren. 720 

Jordi Uijens zegt dat dit klopt en dat de ALV bepaalt wat er gebeurt. Als de commissie met 721 

voorstellen komt moeten die altijd besproken worden binnen de ALV. Wil de ALV vervolgens 722 

dat dit voorstel niet doorgevoerd wordt, zal dit ook niet gebeuren. 723 

Jelmer Bruurs zegt dat de commissie dan op iedere ALV verslag uit zou brengen. 724 

Jordi Uijens zegt dat dit niet per se klopt. 725 

Jelmer Bruurs zegt dat er een tijdspanne van anderhalf jaar is. Problemen bij verkiezingen 726 

tijdens de ALV, zoals een gelijkspel, zijn op te lossen maar de discussie over hoe een bestuur 727 

verkozen wordt is een veel diepere discussie.  728 

Kjelt Goutbeek zegt dat wanneer de meningen in de commissie verschillen ideeën ook binnen 729 

de ALV besproken worden. Kjelt Goutbeek zegt dat de commissie functioneert tot een 730 

eventuele statutenwijziging en gedurende dat proces kunnen de leden door de ALV altijd 731 

ideeën door de ALV aan te laten nemen of te laten verwerpen, zo ook statutenwijzigingen.  732 

Jordi Uijens zegt dat precaire zaken waar veel discussie over bestaat apart in moties aan de 733 

ALV voorgelegd zouden kunnen worden. De verkiezing van het nieuwe bestuur staat nu 734 

beschreven in het HR en zou nu dus gewijzigd kunnen worden met simpelweg een motie. 735 

Gijs Kooistra vraagt zich af hoe je thema’s die spelen binnen de ALV zou kunnen verzamelen. 736 

Hij vraagt of een brainstormsessie over dergelijke thema’s geen idee zou zijn, waarbij de 737 

commissie dat aan de ALV terugkoppelt. De ALV zou vervolgens zeggenschap hebben, maar 738 

de mening van leden wordt dan beter meegenomen binnen de commissie. 739 

Jordi Uijens zegt dat dit bij aanstelling van de commissie altijd door de ALV, het bestuur of de 740 

commissie besloten kan worden. 741 

Mike van Diemen zegt dat een probleem is, de ALV zou het proces namelijk blijven rekken 742 

door constante reflectie op de commissie en het aandragen van voorstellen. 743 

Jordi Uijens zegt dat dat gevaar bestaat. 744 

Kjelt Goutbeek is het met Jordi Uijens eens. De ALV moet de vereniging voorwaarts helpen en 745 

de statuten en het HR moeten op orde zijn. De statuten en het HR helemaal niet opnieuw 746 

bekijken heeft helemaal geen effect en hij heeft de verwachting dat de ALV dat ook niet wil. 747 
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Het doel moet altijd zijn zo volledig mogelijke statuten te hebben en een risico op een lange 748 

tijdsduur is er altijd. 749 

Luuk Scholman zegt dat de strekking van de discussie is dat de ALV mogelijk een 750 

statutencommissie wil, maar dat de ALV of leden buiten de ALV om ook inbreng moeten 751 

hebben in het proces. Hij zegt dat het een idee voor Jordi Uijens en Kjelt Goutbeek is om te 752 

kijken hoe de input vanuit de commissie vorm moet krijgen. Het proces gaat alleen maar 753 

langer duren als hierover geen duidelijkheid is. 754 

Kjelt Goutbeek zegt dat de werking van de statutencommissie gefinetuned kan worden en dat 755 

Jordi Uijens en hijzelf bereid zijn dat voor een volgende ALV te doen. Hij vindt het het waard 756 

de discussie over of er wel of geen commissie moet komen nu te voeren, omdat het proces 757 

alleen maar langer duurt wanneer dit niet nu gebeurt. Hij is voorstander van het stemmen 758 

over de komst van de commissie, de discussie over hoe deze ingesteld zou moeten worden 759 

zou gevoerd kunnen worden bij een volgende ALV. Hij en Jordi Uijens hadden het idee de 760 

commissie meer vrijheid te geven, maar als de ALV het nodig vindt daar eerder over na te 761 

denken kan dat. 762 

Jordi Uijens zegt dat een motie het bestuur tot actie verzoekt in plaats van verplicht. Er zou nu 763 

concreet worden gestemd over de komst van de commissie. Hij stelt voor op de volgende ALV 764 

een punt op de agenda te verwerken met betrekking tot het finetunen van de instelling en 765 

werking van de commissie. 766 

Luuk Scholman zegt dat de wisselwerking met de ALV juist belangrijk is voor de vaart van het 767 

proces. Wanneer bijvoorbeeld het geval omtrent de schorsing van een lid nooit was 768 

voorgevallen was de statutencommissie wellicht nooit op dat punt gekomen. De rol van de 769 

ALV is dan ook veel belangrijker dan die van de leden van de commissie. 770 

Pol Muffels zegt dat wat het meeste van belang is voor de motie en de commissie in het 771 

algemeen het nadenken over de werking van de commissie is. De procesgang moet voor de 772 

ALV helder zijn en de motie is daar te vrij over. Er moet overzicht voor de ALV zijn. 773 

Mike van Diemen zegt dat de motie nu nog heel veel vrijheid kent en dat het goed is dat beter 774 

uit te werken. Hij zegt dat als commissielid het nu niet duidelijk is hoe lang een lid aan de slag 775 

zou moeten. De meeste mensen die een duidelijke mening hebben over het HR en de statuten 776 

zijn ALV-tijgers en zijn al een langere tijd lid van de vereniging. Zij stoppen veelal spoedig met 777 

studeren of met het lid zijn van ismus. Hij zegt dat die leden mogelijk niet beschikbaar zijn 778 

voor een termijn van bijvoorbeeld drie jaar. Hij vraagt wat te doen wanneer iemand toch 779 

voortijdig besluit uit de commissie te stappen of zijn lidmaatschap van ismus stopzet. 780 

Jordi Uijens zegt dat de zaken die nu naar voren komen niet behandeld hoeven te worden in 781 

de motie en door de ALV bepaald worden. De invulling van de commissie na samenstelling kan 782 

ook niet worden besloten in de motie van Kjelt Goutbeek en hemzelf. 783 

Mike van Diemen zegt dat we dan een oplossing verzinnen wanneer het probleem ontstaat. 784 

Jordi Uijens zegt dat dit niet in een motie op te lossen is. 785 

Irene Wilde zegt dat de mensen zich niet aan een commissie zullen verbinden voor 786 

onbepaalde tijd, hoewel dat misschien handiger zou zijn. Wanneer er vaak leden uittreden en 787 

nieuwe leden ingestemd worden, schiet het proces niet op. Wanneer er een goede 788 

documentatie is, kan er elk jaar een nieuwe commissie ingesteld worden met mogelijk 789 

dezelfde maar ook mogelijk andere leden, tot het proces afgerond is. Zij ziet het als onmogelijk 790 

om dezelfde mensen bij elkaar te houden. 791 

Jordi Uijens zegt dat dit een goed idee is, maar dat dit alleen relevant is wanneer het duidelijk 792 

wordt dat het inderdaad drie jaar zou duren. De fouten van acht jaar geleden hoeven niet 793 
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weer gemaakt te worden, maar het is een goede oplossing als een korte tijdsduur niet 794 

haalbaar blijkt. 795 

Kjelt Goutbeek is het eens met Irene Wilde, hij stelt voor ieder jaar een nieuwe commissie aan 796 

te stellen, tot het proces is afgerond. Hij stelt voor om op de verkiezings-ALV de 797 

statutencommissie van dit jaar een voorstel uit te laten brengen. Als de ALV het eens is met 798 

dit voorstel kan de wijziging plaatsvinden, anders wordt er overgegaan op een nieuwe 799 

commissieverkiezing. 800 

Gijs Kooistra zegt dat het weinig zin heeft om over te details te blijven praten. Hij stelt voor te 801 

stemmen over de komst van een statutencommissie, waarna Kjelt en Jordi op een volgende 802 

ALV in een voorstel verder in kunnen gaan op de details. 803 

Jeroen Dols zegt dat de stemmingsprocedure gelijk is aan die van de kascontrolecommissie 804 

volgens de motie. Hij stelt dat wanneer er nu gestemd wordt over de motie de invulling van 805 

die procedure dus bepaald is. 806 

Luuk Scholman vraagt zich steeds meer af of er hiervoor een commissie nodig is. Er wordt nu 807 

veel gepraat over details als de tijdsduur en de verkiezing van de commissieleden. Hij denkt 808 

dat wanneer we als vereniging hier serieus mee bezig willen gaan zijn, er ook een extra ALV 809 

ingelast zou kunnen worden om de statuten te bespreken. Dit is efficiënter ten opzichte van 810 

een anderhalf jaar durende commissie. 811 

Kjelt verwacht dat er binnen ismus mensen zijn die er serieus mee bezig willen gaan zijn, en 812 

dat deze mensen graag in een commissie stappen die vaker bij elkaar komt dan een ALV. De 813 

ALV kent een hele trage procesgang. De statutencommissie zou een hele fijne toevoeging zijn 814 

aan iets wat altijd kan, te weten het wijzigen van statuten door de ALV.  815 

Jordi Uijens zegt dat Luuk Scholman op zich gelijk heeft, maar dat een ALV zoals besproken 816 

het proces kan versnellen in aanwezigheid van een notaris, wanneer iedereen zich goed 817 

inleest in het HR en de statuten. De statutencommissie kan dan dienen als uitvoerende kracht. 818 

Casper Veenhuysen zegt dat dit voorstel anderhalf jaar geleden ook is gedaan. Er was sprake 819 

van een mogelijke wijziging, waardoor er een commissie aangesteld zou kunnen worden. De 820 

situatie is nu hetzelfde. Hij vraagt aan het bestuur dat indien het voorstel om een 821 

statutencommissie in te stellen af wordt gewezen, het bestuur dan zelf een motie indient om 822 

de statuten te wijzigen betreffende de schorsing van leden. 823 

Ferdinand Schotman zegt dat dit binnen het bestuur niet besproken is. 824 

Ruud Smits zegt dat er een tweedeling binnen de ALV bestaat tussen het willen instellen van 825 

een commissie en het willen veranderen van de statuten. 826 

Jordi Uijens zegt dat dit klopt en dat er gestemd kan worden over of er gekeken wil worden 827 

naar de statuten. Dit proces duurt meerdere ALV’s, waardoor de procesgang alleen maar 828 

verder vertraagd wordt. 829 

Ruud Smits zegt dat er op een volgende ALV sowieso een motie met een verdere invulling van 830 

de commissie ingediend moet worden. Nu zou er gestemd kunnen worden over het kijken 831 

naar een statutenwijziging, op een volgende ALV over de motie die gaat over de invulling van 832 

de statutencommissie. 833 

Kjelt Goutbeek zegt dat we met een motie bepalen hoe een commissie wordt aangesteld. De 834 

ALV kan besluiten hoe de commissie eruit zou moeten zien, het is vervolgens aan het bestuur 835 

om de commissie die invulling te laten uitvoeren. Maar, het is niet zo dat er telkens een motie 836 

geschreven moet worden voor een kleine aanpassing aan de invulling van de commissie. 837 

Irene Wilde zegt dat er in de motie zaken ontbreken, zoals de input vanuit de ALV en de 838 

tijdsduur waarin de commissie werkzaam is. Die zaken missen nu en het lijkt haar zodoende 839 
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moeilijk hier nu over te stemmen. De motie is in de huidige vorm te vaag om het er eens of 840 

oneens mee te zijn. 841 

Jordi Uijens zegt dat motie het bestuur iets verzoekt in plaats van verplicht. 842 

Luuk Scholman zegt dat we langer door kunnen praten, maar dat het een voorstel is dat niets 843 

zegt over de invulling van de commissie. Een volgende ALV kan de motie altijd nog nietig 844 

verklaren en bepalen dat er geen wijziging zal plaatsvinden, maar dat we nu kunnen bepalen 845 

of er een statutencommissie nodig is. 846 

Mike van Diemen zegt dat een aparte commissie echt een toevoeging is als aanspreekpunt 847 

voor de notaris. Een mogelijke statutenwijziging is vaker besproken, maar wanneer het vanuit 848 

de ALV moest komen kwam er nooit iets van terecht. Een goede communicatie tussen de 849 

commissie en notaris is essentieel om een mogelijke wijziging mogelijk te maken. 850 

Gijs Kooistra zegt dat het nu zo lijkt te zijn alsof er een scenario bestaat zonder een 851 

statutencommissie, maar er moet altijd iemand zijn die de kar trekt en de communicatie 852 

onderhoudt met de notaris. 853 

Kjelt Goutbeek zegt dat door notulen bij te houden en een eventueel draaiboek te schrijven, 854 

er een continuïteit ontstaat. De motie is ook bedoeld om te kijken naar het draagvlak van de 855 

ALV voor een commissie. 856 

Luuk Scholman vraagt of er van de vorige keer iets aan informatie is overgedragen. 857 

Jordi Uijens zegt dat er een volle map in de bestuurskast staat met alle stukken van het hele 858 

proces. 859 

Luuk Scholman vraagt hoe de wijziging de vorige keer tot stand kwam. 860 

Jordi weet dat er in 2008 of 2009 is begonnen met het proces, en dat er een commissie was 861 

bestaande uit drie personen. Zij zijn één tot anderhalf jaar bezig geweest tot zij met een pakket 862 

zelfgeschreven wijzigingen naar de notaris gingen, die deze wijzigingen op juridische gronden 863 

afwees. Tijdens de ALV hierna is een nieuwe commissie aangesteld, wederom bestaande uit 864 

drie personen, en is het proces opnieuw gestart. De ALV kwam tot een verzameling wensen in 865 

samenspraak met de notaris en de commissie is vervolgens concrete voorstellen uit gaan 866 

werken.  867 

Luuk Scholman zegt dat dit precies is hoe hij dit voor zich ziet. De ALV geeft haar wensen, de 868 

commissie werkt deze uit en zodoende ontstaat er een wijziging. 869 

Pol Muffels vraagt wanneer de procesgang tot stand moet komen als dat vandaag niet is. 870 

Jordi Uijens zegt dat op een komende ALV zou gebeuren. 871 

 872 

Stemming motie ‘statutencommissie’ 873 

Jeroen Dols vraagt om een gesloten stemming. 874 

Ferdinand Schotman zegt dat er een gesloten stemming zal plaatsvinden. 875 

Jordi Uijens stelt voor om nu de andere kant van de zaal te laten beginnen met stemmen. 876 

Kjelt Goutbeek zegt dat er meer briefjes nodig zijn in verband met machtigingen. 877 

Ferdinand Schotman zegt dat dit klopt. 878 

 879 

Arthur Kampschuur leest het quorum voor.  880 

Stemgerechtigden aanwezig: 25 881 
Stemgerechtigde machtigingen: 7 882 
Stemgerechtigden totaal: 32 883 
 884 
Aantal stemmen voor: 23 885 
Aantal stemmen tegen: 3 886 
Aantal onthoudingen: 6 887 
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Mike van Diemen zegt dat het niet goed is dat het bestuur zonder briefjes automatisch als 888 

geheel onthouding stemt. 889 

Kjelt Goutbeek zegt dat er bij een volgende gesloten stemming ook door het bestuur met 890 

briefjes gestemd kan worden. 891 

Ferdinand Schotman neemt de motie aan.  892 

 893 

W.V.T.T.K. 894 

Casper Schotman vraagt, naar aanleiding van een opmerking gemaakt binnen de FSR, of het 895 

klopt dat de vakgroep wil dat we opnieuw lid worden van het IAPSS. 896 

Ferdinand Schotman zegt dat dit klopt en dat een visie betreffende dit onderwerp te 897 

verwachten is bij de aanstaande beleids-ALV. 898 

Casper Veenhuysen vraagt hoe het bestuur over deze wens van de vakgroep denkt. 899 

Ferdinand Schotman zegt dat dit zal worden besproken op de beleids-ALV. 900 

Walthièro van der Kamp vraagt of er nagedacht is over het presenteren van de ALV-stukken 901 

via de beamer. 902 

Ferdinand Schotman zegt dat hierover nagedacht kan worden. 903 

Jelmer Bruurs zegt dat geacht wordt dat leden de stukken alvorens de ALV lezen en dat de 904 

beamer in de hand werkt dat mensen dit niet zullen doen. 905 

Luuk Scholman zegt dat het bestuur ook minder documenten uit kan printen en iedereen met 906 

een probleem tegen het gebruik van papier zijn telefoon kan gebruiken. 907 

Lynn Leeneman zegt dat de stukken in grote hoeveelheden uitprinten zorgt dat de stukken 908 

minder vooraf gelezen worden. 909 

Jordi Uijens zegt dat wat hem betreft de oplage gelijk blijft. 910 

Gijs Kooistra zegt dat het bestuur ook niets uit zou kunnen printen, behalve voor mensen die 911 

vooraf vragen om geprinte documenten voor henzelf. 912 

Ferdinand Schotman zegt dat dit ter overweging mee zal worden genomen. 913 

Jordi Uijens zegt dat het van tevoren aan moeten vragen van je eigen geprinte stukken 914 

onnodig gedoe is. 915 

 916 

Rondvraag 917 

Lynn Leeneman vraagt of zij het bestuur met hun aanstelling mag feliciteren en hen succes 918 

mag wensen, of zij haar bestuursgenoten mag bedanken voor het afgelopen jaar en de ALV 919 

voor de avond. 920 

Irene Wilde vraagt of zij het nieuwe bestuur succes mag wensen, haar bestuur mag bedanken 921 

voor het afgelopen jaar, de wens mag uitspreken dat ze elkaar nog veel zien en vraagt de ALV 922 

of zij nog mee de stad in gaat om te vieren dat zij en haar bestuur van hun bestuursjaar af zijn. 923 

Marije Berga vraagt of zij de kascontrolecommissie van haar jaar mag bedanken, het 18e 924 

bestuur succes mag wensen en haar bestuur mag bedanken. 925 

Jelmer Bruurs vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het nieuwe bestuur succes mag 926 

wensen, zijn medebestuurders mag bedanken, Bas succes mag wensen met het uitwerken van 927 

de notulen, nog even mag rekken en of hij het daarbij mag laten. 928 

Ruud Smits vraagt of hij het nieuwe bestuur succes mag wensen en of hij de ALV mag 929 

bedanken. 930 

Jeroen Mooijman vraagt of hij het nieuwe bestuur succes mag wensen, of hij een flauwe grap 931 

mag maken en Jeroen Dols mag bedanken voor zijn nominatie. 932 

Gijs Kooistra vraagt of hij het oude bestuur mag bedanken voor afgelopen jaar en of hij het 933 

nieuwe bestuur succes mag wensen. 934 



21 

 

Casper Veenhuysen vraagt of hij degene die de datum heeft bepaald mag bedanken, want nu 935 

hoefde niemand naar de avond van DWARS met een of andere Cuijks politicus. Tevens vraagt 936 

hij of hij Famke mag vragen of de ismusthermosfles ook koud houdt, of hij Linda en Bas mag 937 

excuseren voor het gebrek aan een vraag, of Arthur nog eens koffie komt drinken en of 938 

Ferdinand hoeveel push ups hij nu kan doen en hoeveel hij er verwacht te kunnen doen na 939 

zijn bestuursjaar. Ook vraagt hij of hij de ALV mag bedanken. 940 

Julian de Batz vraagt of hij het nieuwe bestuur mag feliciteren en wat het oude bestuur het 941 

meest gaat missen aan hun bestuursjaar. 942 

Mike van Diemen vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, Casper mag bedanken voor 943 

het afwezig zijn bij de avond van DWARS die daardoor erg gezellig was, Lars en Jeroen mag 944 

danken voor hun kandidatuur, de ALV mag bedanken voor de verkiezing in de 945 

kascontrolecommissie en voor het feit dat zijn streak aan niet-verloren verkiezingen intact is 946 

gebleven, hij zich aan mag sluiten bij de felicitaties voor het nieuwe bestuur en of hij zijn 947 

treurnis uit mag spreken over een gebrek aan zijn generatie in het bestuur. 948 

Merel van ‘t Leven vraagt of hij het oude bestuur mag bedanken en het nieuwe bestuur succes 949 

mag wensen. 950 

Sara Kok vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de ALV, het oude bestuur mag bedanken 951 

voor het mooie jaar, haar trots over het oude bestuur mag uitspreken en het nieuwe bestuur 952 

mag feliciteren. Daarnaast vraagt zij of iemand tips heeft bij haar zoektocht naar een nieuwe 953 

kamer. 954 

Walthièro van der Kamp vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV en zijn trots mag 955 

uitspreken over het feit dat vijf vrienden van hem in een apenpakje zitten als nieuw bestuur. 956 

Kjelt Goutbeek vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, zijn oude bestuur mag 957 

bedanken voor een fantastisch en onvergetelijk jaar, Julian mag antwoorden dat hij het 958 

samenzijn met zijn bestuur het meest gaat missen, het nieuwe bestuur mag feliciteren met 959 

hun prachtige dassen, grimassen en glimlachen, zijn hoop uit mag spreken dat het nieuwe 960 

bestuur er een heel mooi jaar van gaat maken en het nieuwe bestuur de komende week zal 961 

overleven en Ferdinand mag vragen wat de opstelling was van het Nederlands elftal van de 962 

halve finale van het WK in 1974, inclusief wisselspelers. 963 

Luuk Scholman vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het oude bestuur mag 964 

bedanken voor hun jaar, het nieuwe bestuur minus de voorzitter succes mag wensen en 965 

Ferdinand, die geen succeswens behoeft want Fred levert, mag vragen wie de 1-1 maakte toen 966 

De Graafschap tegen Ajax speelde. 967 

Jordi Uijens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het 17e mag bedanken voor een 968 

onwijs mooi ismusjaar, het nieuwe bestuur veel succes en plezier mag wensen, Casper mag 969 

vragen of zijn keuze voor een Engelstalige master positief of niet negatief is bevallen, Bas 970 

succes mag wensen met het uitwerken van de notulen en Ferdinand mag vragen wie de laatste 971 

winnaar van de bolletjestrui was voordat de aankomsten bergop dubbel gingen tellen. 972 

Pol Muffels vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het oude en inmiddels al vrij zure 973 

bestuur mag bedanken voor hun jaar, het nieuwe bestuur mag danken voor de avond en veel 974 

wijsheid mag wensen, Famke mag vragen wat haar favoriete lied uit de codex voor het 975 

kennismakingsweekend is, Arthur mag vragen of hij Samsom na kan doen en of hij foute 976 

nummers van Bizzey in de afspeellijst kan zetten, Linda mag vragen of ze al een adje 977 

zwangerschap heeft ondergaan, Bas vraagt of hij een openritsbare slaapzak heeft om die aan 978 

die van hem vast te ritsen en Ferdinand mag vragen of hij de hamer op stevigheid heeft getest 979 

en welk nummer hij in zijn eentje voor de cantus zou willen zingen. 980 
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Jeroen Dols vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het 17e bestuur mag bedanken 981 

voor een fantastisch jaar, het 18e bestuur van harte mag feliciteren met hun inhamering en 982 

hen veel succes mag wensen, de kascontrolecommissie mag feliciteren met hun instelling, 983 

Jeroen Mooijman mag bedanken voor zijn vraag en of Mike van Diemen mag bedanken. 984 

Jules Mostard vraagt of hij het 17e bestuur mag bedanken voor het leuke jaar en het 18e 985 

bestuur veel succes mag wensen. 986 

Janno Rook vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, het nieuwe bestuur succes mag 987 

wensen met het komende jaar, het oude bestuur mag bedanken voor een geweldig jaar, zich 988 

mag excuseren voor zijn afwezigheid bij de bestuurswissel gezien hij een lezing van Mike van 989 

Diemen moest bijwonen, de ALV mag vragen Casper te royeren tenzij hij zich kandideert voor 990 

een komend bestuur van DWARS. 991 

Arthur Kampschuur vraagt of hij zijn voorgangers mag bedanken voor de overdracht en de 992 

ALV, de ALV mag bedanken voor de ALV, op Casper mag antwoorden met “ja, gezellig”, op Pol 993 

mag antwoorden met “mwoah mwoah”. 994 

Famke Veenstra vraagt of zij het oude bestuur mag bedanken voor het afgelopen jaar en het 995 

op weg helpen van haarzelf en haar medebestuurders, haar medebestuurders mag bedanken 996 

voor het aan durven van een bestuursjaar met haar, Casper mag antwoorden dat de 997 

thermosfles naast warm ook koud houdt, Pol mag antwoorden met ‘Tuutje flesje bier’. 998 

Linda Gebel vraagt of zij de ALV mag bedanken voor de leuke ALV, het oude bestuur mag 999 

bedanken voor het leuke jaar, Marije mag bedanken voor de inwerking en de duizenden 1000 

appjes die ze vermoedelijk nog zal krijgen, de leden van haar kascontrolecommissie plezier 1001 

mag wensen met haar controleren, Casper antwoorden met “au”, Pol mag antwoorden met 1002 

dat zij even snel gegoogeld heeft en op hele vreemde dingen uitkwam, maar dat ze naar haar 1003 

weten nog geen adje zwangerschap gehad heeft. 1004 

Bas Mandos vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, zijn voorgangers mag bedanken 1005 

voor het feit dat zij het mogelijk hebben gemaakt dat hij vrienden kreeg in Nijmegen en voor 1006 

hun inwerking, zijn medebestuurders alvast mag bedanken voor komend jaar en Pol 1007 

bevestigend mag antwoorden, met de noot dat er tussen Pol en hem toch al voldoende 1008 

warmte bestaat. 1009 

Ferdinand vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de felicitaties, Casper mag antwoorden 1010 

met de mededeling dat zijn bestuur de datum heeft gekozen, dat hij nu 17 push ups doet en 1011 

hoopt dat het er na dit jaar minstens zoveel zijn, Kjeld mag antwoorden met Jongbloed op 1012 

doel, Suurbier en Krol op de flanken, Rijsbergen en Haan centraal, Jansen, Neeskens en Van 1013 

Hanegem op het middenveld en Rep, Rensenbrink en Cruijff voorin, Luuk Scholman mag 1014 

antwoorden met Bryan Smeets, Jordi Uijens mag antwoorden met Anthony Charteau, Pol mag 1015 

antwoorden ‘Als Zwollenaar ben ik geboren’ te overwegen en met dat hij de hamer nog niet 1016 

op stevigheid heeft getest, maar dat de sluiting van deze ALV een mooie gelegenheid is. Ook 1017 

vraagt hij of hij iedereen mag bedanken voor hun aanwezigheid met een rondje namens het 1018 

bestuur, om daarna met de rest van zijn bestuur de stad in te gaan. 1019 

 1020 

Sluiting 1021 

                                  Ferdinand Schotman sluit de vergadering om 01.02 uur. 1022 

 1023 


